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PROTOKÓŁ NR 34/2014 
 

Z trzydziestej czwartej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 29 maja 2014 roku w 
sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny Jackowskiej – 
Przewodniczącej Rady Gminy. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Obrady rozpoczęto o godz. 1010 , zakończono o godz. 1220. 

Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………. – 15 
Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności …………………………………………..…………. – 14 
Nieobecny radny Waldemar Zając. 
 
Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 
2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta Gminy 
3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik Gminy 
4. Pan Zbigniew Deptuła – Starosta Powiatu Makowskiego 
5. Pan Ryszard Dziadak - WFOŚiGW 
6. Mec. Sylwia Sendrowicz – Radca Prawny 
7. Pani Maria Bonisławska – Radna Powiatu 
8. Pani Agnieszka Miętkiewicz – Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Karniewie 
9. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie …………………………………. – 33 
10. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie …………………………. – 7 

 

PRZEBIEG OBRAD: 
Ad.pkt.1 
 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich radnych, 
sołtysów (załącznik do protokołu) oraz zaproszonych gości (załącznik do protokołu). 
 Na podstawie listy obecności (załącznik do protokołu) stwierdziła quorum władne do 
podejmowania prawomocnych uchwał. Na 15 radnych, 14 obecnych. 
 
Ad.pkt.2  

Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poprosiła o zgłaszanie propozycji zmian w porządku 
obrad. 

Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska odczytała proponowany porządek dzienny obrad:   

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 

2014-2020. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 
wraz z analizą zmian w zagospodarowaniu przestrzennym Gminy Karniewo. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Karniewo projektu 
systemowego Wyrównanie szans edukacyjnych uczniów poprzez dodatkowe zajęcia rozwijające 
kompetencje kluczowe – „Moja przyszłość” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 
Priorytet IX. Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach, Działanie 9.1 Wyrównywanie szans 
edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty, 
Poddziałanie 9.1.2. Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do 
edukacji oraz zmniejszanie różnic w jakości usług edukacyjnych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie 
zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

12. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla Gminy Karniewo. 
13. Informacja dotycząca budowy przydomowych oczyszczalni w Gminie Karniewo.  
14. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
15. Wolne wnioski i informacje. 
16. Zamknięcie obrad. 

 
Następnie radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek dzienny. 
Głosowanie: 
14 radnych – za przyjęciem porządku obrad 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał 
 

Ad.pkt.3 
Przyjęcie protokołu z XXXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji jest do 
wglądu w biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków. Nikt z radnych nie zgłosił uwag do 
protokołu.  

Głosowanie: 
14 radnych – za przyjęciem protokołu z XXXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
Protokół z XXXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo został przyjęty jednogłośnie. 

 
Ad.pkt.4 

Pan Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  
w okresie międzysesyjnym (załącznik do protokołu). 

Radni w przedmiotowej sprawie uwag nie wnosili. 
 
Ad.pkt.5  

Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że 28 maja 2014 roku odbyło się 
wspólne posiedzenie komisji, na którym omówiono projekty uchwał: w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2014-2020; w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 
rok; w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego wraz z analizą zmian w zagospodarowaniu 
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przestrzennym Gminy Karniewo; w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Karniewo projektu 
systemowego Wyrównanie szans edukacyjnych uczniów poprzez dodatkowe zajęcia rozwijające 
kompetencje kluczowe – „Moja przyszłość” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet IX. 
Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach, Działanie 9.1 Wyrównywanie szans edukacyjnych i 
zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty, Poddziałanie 9.1.2. 
Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszanie 
różnic w jakości usług edukacyjnych; w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po 
umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat;  

Omówiono ocenę zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla Gminy Karniewo, informację 
dotyczącą budowy przydomowych oczyszczalni w Gminie Karniewo, informację o stanie mienia 
komunalnego w Gminie Karniewo, informację dotyczącą organizacji pracy szkół w Gminie Karniewo oraz 
rozpatrzono wniosek o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę. 
 Radny Mariusz Sieńkowski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił informację o pracy 
Komisji w okresie międzysesyjnym. Komisja odbyła posiedzenie 19 maja 2014 roku, na posiedzeniu tym 
omówiono sprawozdanie finansowe Gminy Karniewo za 2013 rok, sprawozdanie roczne z wykonania 
budżetu Gminy Karniewo za 2013 rok wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu 
oraz informację o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. Następnie opracowano i podjęto 
uchwałę w sprawie opinii wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2013 rok oraz wniosek w sprawie 
absolutorium dla Wójta Gminy. Wniosek wraz z dokumentami został przesłany do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej celem zaopiniowania. 
 
Ad.pkt.6 
 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła radnych o zgłaszanie interpelacji. 

Radny Marcin Chrzanowski – interpelacja do Starosty Powiatu Makowskiego, w imieniu 
mieszkańców Gościejewa, dotycząca prośby o zamontowanie lustra drogowego na skrzyżowaniu drogi 
gminnej z drogą powiatową przy sołtysie. Kolejna interpelacja dotycząca oznakowania miejscowości Zelki 
Dąbrowe, Szlasy Złotki, Czarnostów Polesie. 

Radna Danuta Karkowska zwróciła uwagę na drogę w Zelkach Dąbrowych przy szkole w kierunku 
Pomask, ponieważ została tam pominięta ogromna dziura w drodze o szerokości całej jezdni. Zapytała 
również co mają zrobić rolnicy z plagą dzików niszczących uprawy i podchodzących do zabudowań.  

Radna Bogusława Milewska po raz kolejny zwróciła uwagę na kamienie zalegające w rowach i 
uniemożliwiające wykoszenie trawy, a jednocześnie stanowiące niebezpieczeństwo. 

Radna Jadwiga Witkowska podziękowała za zaangażowanie w sprawę mostu w Czarnostowie i 
poprosiła o określenie terminu rozpoczęcia inwestycji. 

Radny Andrzej Chełchowski wrócił do tematu poczty w Karniewie i zapytał czy jest coś robione w 
tym temacie? 

Radna Barbara Kuczyńska przypomniała o brakującej barierce przy niebezpiecznym skrzyżowaniu z 
drogą krajową w Karniewie oraz o zalegającej na przejściu dla pieszych wodzie przy rondzie. 

Radny Marcin Chrzanowski, w związku z kopaniem rowów w Czarnostowie Polesiu poprosił o 
doprowadzenie rowu w stronę ambony, co umożliwi odprowadzenie wody. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poinformowała, że odpowiedzi będą udzielane w 
punkcie 14. 
 
Ad.pkt.7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 
2014-2020. 
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Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska stwierdziła, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej na lata 2014-2020 zostały bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji, zapytała, czy 
są jakieś pytania, uwagi? Brak pytań.  

Radny Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Karniewo na lata 2014-2020. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do treści odczytanej uchwały. 
Głosowanie: 
14 radnych – za podjęciem uchwały 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
Uchwała Nr XXXIV/186/2014 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo 

na lata 2014-2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska stwierdziła, że zmiany w budżecie zostały bardzo 

szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji. Zapytała, czy są jakieś pytania, uwagi? Brak pytań i uwag.  
Radny Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 

rok. 
Nikt z radnych nie wniósł uwag do treści odczytanej uchwały. 
Głosowanie: 
14 radnych – za podjęciem uchwały 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
Uchwała Nr XXXIV/187/2014 sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok została podjęta  

jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.9 

Podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego wraz z 
analizą zmian w zagospodarowaniu przestrzennym Gminy Karniewo. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska zapytała, czy są jakieś pytania, uwagi dotyczące 
uchwały? Brak pytań.  

Radny Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie oceny aktualności studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego wraz z analizą zmian w zagospodarowaniu przestrzennym Gminy Karniewo. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do treści odczytanej uchwały. 
Głosowanie: 
14 radnych – za podjęciem uchwały 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
Uchwała Nr XXXIV/188/2014 w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego wraz z 
analizą zmian w zagospodarowaniu przestrzennym Gminy Karniewo została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.10 
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Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Karniewo projektu 
systemowego Wyrównanie szans edukacyjnych uczniów poprzez dodatkowe zajęcia rozwijające 
kompetencje kluczowe – „Moja przyszłość” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet IX. 
Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach, Działanie 9.1 Wyrównywanie szans edukacyjnych i 
zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty, Poddziałanie 9.1.2. 
Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszanie 
różnic w jakości usług edukacyjnych. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska stwierdziła, że uchwała została szczegółowo omówiona 
na posiedzeniu komisji, zapytała, czy są jakieś pytania, uwagi? 

Radna Jadwiga Witkowska zapytała, czy projekt składa szkoła, a realizować ma Gmina? 
Dyrektor szkoły Małgorzata Bartosiewicz – partnerem w projekcie jest Urząd Gminy Karniewo, 

natomiast realizatorem jest Publiczne Gimnazjum im. Jana Pawła II w Karniewie. 
Przewodnicząca Rady Beata Jackowska zapytała, czy Gmina będzie realizować księgowość projektu? 
Skarbnik Gminy Marianna Michalska odpowiedziała, że nie ma dokumentów dotyczących tego 

projektu. 
Radca Prawny Sylwia Sendrowicz wyjaśniła, że brzmienie tej uchwały to zwyczajowy zapis 

wymagany przy tego typu projektach, zawsze to Gmina składa wniosek, podpisuje umowę i realizuje go 
poprzez swoje jednostki organizacyjne. Uchwała ta jest wymagana gdyż świadczy ona o tym, że Gmina wie 
o takim projekcie i wyraża zgodę na jego realizację. 

Radna Jadwiga Witkowska zapytała, czy wszystkie projekty były tak podjęte? 
Skarbnik Gminy Marianna Michalska wyjaśniła, że projekty były realizowane różne, a takie uchwały 

są wymagane i zawsze w realizacji projektu uczestniczy Gmina. Tak samo rozwiązania dotyczące projektu są 
różne, np. w Szwelicach szkoła ma dodatkowe konto. Na ten moment prawdopodobnie będzie się tym 
zajmowała Gmina, a prawnik stwierdził, że w tym przypadku nie można inaczej. Projekt polega na realizacji 
dodatkowych zajęć prowadzonych przez nauczycieli. Umowa nie jest jeszcze podpisana, może będą jeszcze 
jakieś zmiany. 

Radny Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez 
Gminę Karniewo projektu systemowego Wyrównanie szans edukacyjnych uczniów poprzez dodatkowe 
zajęcia rozwijające kompetencje kluczowe – „Moja przyszłość” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki, Priorytet IX. Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach, Działanie 9.1 Wyrównywanie szans 
edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty, 
Poddziałanie 9.1.2. Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji 
oraz zmniejszanie różnic w jakości usług edukacyjnych.  

Nikt z radnych nie zgłosił zastrzeżeń do odczytanego projektu uchwały. 
Głosowanie: 
13 radnych – za podjęciem uchwały 
Przeciw nie było 
1 radna wstrzymała się od głosu. 
Uchwała Nr XXXIV/189/2014 w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Karniewo 

projektu systemowego Wyrównanie szans edukacyjnych uczniów poprzez dodatkowe zajęcia rozwijające 
kompetencje kluczowe – „Moja przyszłość” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet IX. 
Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach, Działanie 9.1 Wyrównywanie szans edukacyjnych i 
zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty, Poddziałanie 9.1.2. 
Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszanie 
różnic w jakości usług edukacyjnych  została podjęta większością głosów. 
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Ad.pkt.11 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat  
Wójt Gminy Michał Jasiński wyjaśnił, że uchwała dotyczy wyrobiska w Gościejewie. Jest to temat 

często poruszany na komisjach i sesjach. W tym momencie zasypane jest tylko częściowo. Mieszkańcy 
sąsiadujący z działką wyrazili na to zgodę, za uzyskane z tego tytułu pieniądze udało się zrobić część 
chodnika, pozostała część będzie zrobiona w tym roku. W miejscu, które już zostało zasypane mieszkańcy 
posiali trawę, po kilku koszeniach będą posadzone drzewa, które są już zakupione. Chcemy przedłużyć tą 
umowę, ponieważ przedsiębiorstwo przeliczyło się z możliwościami i nie zasypało całego wyrobiska. 
Proponują nam dodatkowo 30 tys. Dziś rozmawialiśmy w Gościejewie i mieszkańcy chcą dokończyć 
zasypywanie wyrobiska, ponieważ dalej są tam podrzucane różnego rodzaju śmieci. Po wielu kontrolach, 
które miały tam miejsce, nie ma zastrzeżeń.  

Radna Jadwiga Witkowska zapytała na ile lat ta umowa będzie zawarta? 
 Wójt Gminy Michał Jasiński odpowiedział, że do 3 lat, ale to tak na wyrost aby sytuacja się nie 

powtórzyła. 
Sołtys Gościejewa wyjaśnił, że trzeba umożliwić dokończenie zasypywania wyrobiska. 
Radny Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat.  
Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści odczytanego projektu uchwały. 
Głosowanie: 
12 radnych – za podjęciem uchwały 
Przeciw nie było 
2 radne wstrzymały się od głosu. 
Uchwała Nr XXXIV/190/2014 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat została podjęta większością głosów. 
 
Ad.pkt.12 

Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla Gminy Karniewo. 
Przewodnicząca Rady Beata Jackowska poinformowała, że temat ten był szczegółowo omawiany na 

posiedzeniu komisji. 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karniewie Agnieszka Miętkiewicz wyjaśniła, że 

po raz kolejny mamy omówienie zasobów pomocy społecznej. Wymóg ten wynika z ustawy o pomocy 
społecznej. Mamy tu przedstawione wszystkie dane z działalności ośrodka pomocy społecznej zebrane w 
liczby, dane statystyczne o sytuacji demograficznej gminy. Wynikają one ze sprawozdań z pomocy 
społecznej. Dane te są również materiałem poglądowym i stanowią podstawę do planowania budżetu na 
przyszły rok. 

Przewodnicząca Rady Beata Jackowska zapytała, czy są jeszcze pytania lub uwagi dotyczące tego 
zagadnienia? 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag i pytań. 
Informacja dotycząca oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie Karniewo została przyjęta przez 

Radę Gminy Karniewo.  
 

Ad.pkt.13 
Informacja dotycząca budowy przydomowych oczyszczalni w Gminie Karniewo. 
Wójt Gminy Michał Jasiński poinformował, że Gmina jest już po przetargu dotyczącym budowy 

przydomowych oczyszczalni. Wpłynęło 7 ofert, ale jest duża rozpiętość cenowa. W tym momencie czekamy 
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na uzupełnienia i będziemy podpisywać umowę. Wiemy, że do końca kwietnia trzeba było wpłacić 
pieniądze, ale na razie wstrzymujemy się z tym do podpisania umowy. O konieczności wpłaty mieszkańcy 
zostaną poinformowani, ponieważ nie chcemy blokować pieniędzy. Przed rozpoczęciem prac na danej 
posesji, trzeba będzie mieć uregulowaną płatność. 

 
Ad.pkt.14 

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
Starosta Powiatu Makowskiego Zbigniew Deptuła wyjaśnił, że w czerwcu kończy się okres 

gwarancyjny drogi powiatowej Gościejewo – Mosaki i wszystkie braki i awarie będą naprawiane. Poprosił o 
zgłaszanie wszelki usterek, aby można było zakończyć inwestycję. 

Radna Powiatu Makowskiego Maria Bonisławska przypomniała o interpelacji dotyczącej barierki, 
lustra i kamieni wzdłuż drogi powiatowej.   

Starosta Powiatu Makowskiego Zbigniew Deptuła zapewnił, że wszystkie te problemy zostaną w 
miarę możliwości rozwiązane. W Gościejewie na początek zostaną usunięte 2 drzewa i jeśli problem dalej 
będzie istniał trzeba będzie zastanowić się nad lustrem. Po usunięciu tych drzew będzie kontynuowana 
budowa chodnika w tej miejscowości. Starosta poinformował, że ogłoszony jest przetarg na drogę Łukowo 
– Leśniewo. Nadal otwarty i bardzo trudny jest temat chodnika wzdłuż drogi Słoniawy – Maków 
Mazowiecki, ale staramy się jak najlepiej zapewnić bezpieczeństwo na tej drodze. 

Radna Jadwiga Witkowska przypomniała o konieczności zamontowania w Czarnostowie dwóch 
barierek, kratek i rowu odpływowego przy przystanku. 

Wójt Gminy Michał Jasiński, odpowiadając na interpelacje wyjaśnił, że znaki miejscowości zostaną 
przeanalizowane i wycenione. Ubytki w drogach, które były przegapione zostaną uzupełnione. Problem 
dzików coraz bardziej dotyczy niszczenia upraw na polach. Proszę o zgłaszanie się do poszczególnych Kół 
Łowieckich po preparat odstraszający dziki i natychmiastowe zgłaszanie szkód w uprawach. Następnie Wójt 
odczytał pisma w sprawie urzędu pocztowego w Karniewie. Problem zalegającej wody w Czarnostowie 
Polesiu jest analizowany i będzie rozwiązany.  
W sprawie zamontowania świateł na skrzyżowaniu w Karniewie ponaglamy Zarząd Dróg, ponieważ były 
kolejne zdarzenia w tym miejscu. 
Odbyło się spotkanie w Makowie mazowieckim w sprawie wiaty przystankowej i dalej deklarujemy 
wsparcie, jeśli wszelkie formalności zostaną zrobione. 
 Następnie Pan Ryszard Dziadak z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej przekazał na ręce Wójta Gminy oficjalne pismo, że Uchwałą Zarządu przyznano Gminie Karniewo 
dofinansowanie na budowę mostu w Czarnostowie. 

 
Ad.pkt.15 

Wolne wnioski i informacje. 
Zastępca Wójta Grzegorz Cesarski przedstawił informację o szkoleniu dotyczącym PROW oraz 

informację Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Makowie Mazowieckim dotyczącą 
rejestracji produkcji pierwotnej. 

Sołtys Słoniaw zwrócił uwagę na konieczność poprawy zniszczonego dna przy mostku w Słoniawach. 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karniewie Agnieszka Miętkiewicz podziękowała 

wszystkim tym, którzy udzielili wszelkiej pomocy dla rodziny poszkodowanej w pożarze. 
Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Karniewie Jan Mordwiński zwrócił się z prośbą o 

oddawanie krwi w niedzielę  1 czerwca, aby przywrócić to, co było dobre. 
Wójt Gminy Michał Jasiński podziękował wszystkim sołtysom za wytrwałość i wszelką pomoc, 

jednocześnie prosząc o dalsze działania. 
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Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że następna sesja odbędzie się 17 
czerwca 2014 roku. 

 
Ad.pkt.16 
 Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska dziękując 
wszystkim za uczestnictwo w sesji, zamknęła obrady XXXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 
 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy 

  Beata Krystyna Jackowska 
Protokołowała:  
Justyna Szczesna 


